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Městys Náměšť na Hané

nám. T.G.Masaryka 100, 783 44 Náměšť na Hané
tel.č.: 585 757 811 | e-mail: podatelna@namestnahane.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 10 Zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

konané dne 28. 5. 2020 v zasedací místnosti od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Doba jednání: 18:00
Přítomno: 15
Omluveni: 0
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Marta Husičková
Zapisovatel*: Šárka Běhalová, Vlasta Zapletalová
Ověřovatelé zápisu: Ing. Diana Huňková,, Ing. Miroslav Hrabal

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program 10. jednání ZM

Předkladatel: Marta Husičková

bod č. 9 Pozemky - stahujeme z programu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje program 10. jednání ZM 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/10/1/2020 bylo schváleno.

2. Kontrola usnesení z 9. zasedání ZM

Předkladatel: Hana Zacpálková

Z pozorování se vypouští:

UZ/ 9/1,2, 3,6,7

UZ/  9/  4-  smlouva je  připravena,  čekáme na podpisy  prodávajících,  souhlasy  jejich  bank/  na  pozemcích
jsou hypotéky/

UZ/9/5 – žádost na workoutové hřiště je podána a zaevidována na seznamu MMR ČR

Diskuze:
starostka k workoutovému hřišti zatím nic nevíme, kdo sledoval zprávy, tak víte, že obcím vezmou

finanční prostředky, ale dostanou peníze z dotačních titulů, týká se to obcí, které si
o tyto dotace požádají, teď uvidíme, co na tom bude pravdy, já si osobně myslím, že
nebude ani na ty dotační tituly, speciálně u dotací z MMR mají větší šanci malé obce.
Zároveň chci říct, že jsme žádali na rekonstrukci úřadu a nebyli jsme úspěšní, jsme teď
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vyplňovali jestli by jsme měli stále zájem získat na tuto akci dotaci, tak uvidíme, jestli ji
ještě obdržíme.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 9. jednání ZM

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/10/2/2020 bylo schváleno.

3. Kontrola plnění usnesení rady od 10.2. do 18. 5. 2020

Předkladatel: Marta Husičková

Diskuze:
starostka starostka prošla jednotlivá jednání rady
Mgr. Onřej Kašpar můžeme oslovit místo moderátorů z Rádia Haná někoho ze spolků

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí  kontrolu plnění usnesení rady od 10.2.
do 18.5.2020

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/10/3/2020 bylo schváleno.

4. Vydání změny č. 1 ÚP Náměšť na Hané

Předkladatel: Marta Husičková

Ačkoli  již  ZM dříve  schválilo  2.změnu  ÚP,  nyní  bude  schvalovat  1.změnu.  Důvodem je   skutečnost,  že
původně měla být  1.změna schválena podle starého stavebního zákona,  a proto ji předběhla změna č.2

Přílohy: vyhláška, mapová příloha ke změně č.1 ÚP Náměště na  Hané

Diskuze:
starostka Je to sice divné, ale my jsme již schvalovali změnu č. 2 a teď teprve změnu číslo 1.

V první změně jsou věci, které se týkají nových míst pro zastavění, o které si požádali
někteří naši obyvatelé, je to např. lokalita u trati, u bytovek, Pod Skřeby 2, za nádražím,
naším úkolem teď je schválit několik věcí viz samotné usnesení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané  

1/ověřilo v souladu s ust. § 54 odst. /2/ zákona č.183/ 2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu
/stavební zákon/,  ve znění pozdějších předpisů, že Změna č.1 Územního plánu Náměšť na Hané není
v rozporu:

a/ s Politikou územního rozvoje České republiky, ve znění pozdějších aktualizací

b/ se Zásadami územního rozvoje Olomouckého kraje, ve znění pozdějších aktualizací

c/ se stanovisky dotčených orgánů

d/ se stanoviskem Krajského úřadu Olomouckého kraje
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2/ vydává v souladu s paragrafem 6 odst./5/ písm.c/ stavebního zákona § 171 až 174  zákona č.500/2004
Sb.,  správní řád, ve znění pozdějších předpisů, Změnu č.1 Územního plánu Náměšť na Hané formou
opatření obecné povahy, které je přílohou tohoto usnesení

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/10/4/2020 bylo schváleno.

5. Žádosti o změnu podpory spolkům

Předkladatel: Ondřej Kašpar

SDH Náměšť na Hané Náměšť na Hané požádal o změnu podpory z Programu na podporu spolků. Blíže
viz.žádost. Žádost projednala rada a doporučuje, už vzhledem k proběhlé pandemii koronaviru, schválit.

Diskuze:
Jiří Mach bylo nutné požádat o změnu, protože hody se konat nebudou

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje změnu podpory spolku  SDH Náměšť na Hané - nákup
židlí a stolů a Pověřuje starostku podpisem dodatku ke smlouvě o podporu

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3

Usnesení č. UZ/10/5a/2020 bylo schváleno.

Předkladatel: Ondřej Kašpar

Myslivecký spolek Náměšť na Hané požádal o změnu podpory z Programu na podporu spolků. Blíže viz jejich
žádost. Žádost projednala rada a doporučuje, už vzhledem k proběhlé pandemii koronaviru, schválit, i přes
skutečnost, že v podmínkách podpory NNO se uvádí, že maximální podíl provozních výdajů na celkových
výdajích hrazených z dotace bude max. 30%. MS Náměšť na Hané získává většinu svých prostředků z akcí,
které pořádá (např. velké výstavy psů, Myslivecká karneval atd.).  Akce byly z důvodu koronavirové krize
zrušeny. Myslivci nemají možnost získat finanční prostředky na úhradu honitby jiným způsobem. Bez honitby
by přestal existovat MS. Nájemcem honitby by se mohl stát soukromý subjekt.

Diskuze:
Ing. Miroslav
Hrabal

prapor je pro nás zbytný, nájem je nutné zaplatit, krmení

starostka určitě Vás zaskočilo, že se platí půl milionu za honitbu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje změnu podpory spolků pro  Myslivecký spolek Náměšť
na Hané - úhrada nájemného za  honitbu, úhradu škody zvěře na porostech i přes skutečnost, že pravidla
určují max. podíl provozních výdajů na celkových výdajích hrazených z dotace ve výši 30% a pověřuje
starostku podpisem dodatku smlouvy o podporu

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. UZ/10/5b/2020 bylo schváleno.

6. Ulice Pod Hradem - cesta

Předkladatel: Vlastimil Drška
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V loňském roce byl, na žádost obyvatel ulice Pod Hradem, vybudován vodovod. Po poradě s realizační firmou
nedošlo k finálnímu zapravení rýhy z obavy před sedáním povrchu. Zároveň se nabízí možnost udělat celý
povrch této komunikace s tím, že na počátku ulice/ vedle RD manželů Otrubových/ bude, místo nepoužívaného
chodníku, vybudováno stání. Jsou naceněny 3 varianty:

Varianta  1:   bude  zrekonstruována   celá  komunikace,  včetně  výměny  obrubníků  v  celkové  částce
2.378.724,6 Kč vč. DPH

Varianta 2: bude zrekonstruována celá komunikace, bez obrubníků v celkové částce 2.137.076,16 Kč vč. DPH

Varianta č. 3: v této variantě se jedná pouze o zapravení rýhy po vodovodním řadu v částce 290.200,57 Kč
vč. DPH

Diskuze:
starostka dnes jsem ověřovala jak to vypadá s připojením občanů ulice Pod Hradem a kromě 2

rodin jsou již všichni připojeni. Samozřejmě by se mi nejvíce líbila varianta č. 1. a teď
otevírám k těmto 3 variantám diskuzi.

p. Möhler Když jsme se bavili v loni, bavili jsme se o opravě celé komunikace a bylo řečeno, že
na to peníze budou

Marek Švarc vzhledem k situaci, kdy nám stát bude krátit příjmy, v nejhorší variantě spravíme aspoň
tu rýhu a pokud se situace zlepší, opravíme cestu celou

Möhlerová pokud se zapraví jen ta rýha, tak už to tak zůstane napořád a nikdy už nebudou peníze
na novou cestu.

starostka my bychom samozřejmě byli rádi, kdyby se opravila celá cesta, projekt máme
Marek Švarc neznamená  to,  že  pokud  se  teď  cesta  neudělá,  tak  se  neudělá  později,  za  sebe

určitě  můžu  říct,  že  se  jedná  o  odklad,  máme  i  povolení  ,  momentálně  musíme
takové investice pozastavit

Kurfürst opravdu je v zájmu městyse cestu udělat, ale vzhledem k situaci to není reálné, musíme
odložit i jiné projekty na které máme přikleplé dotace

p. Čecháček cesta se pořád jen zapravuje , po plynu a teď po vodě, již v rozpočtu to opravení bylo,
všechny již minulé opravy se propadají

Marek Švarc firma tuto částku za opravu odečetla, městys ji neplatil
p. Doležalová všichni tam máme nové fasády a cesta je tak prašná, že máme ty fasády černé
starostka finanční situace momentálně není opravdu dobrá, vzali nám peníze na podporu OSVČ,
p. Čecháček kdy bude finanční situace na to, aby se to opravilo
starostka to opravdu nedokážeme říct, ale věřte, že jste s cestou mezi prvními na řadě
Ing. Jaroslav Brzák pokud slíbila ministryně, že vrátí obcím peníze na dotacích, tak by se jí mohlo zkusit

napsat
starostka to se mi líbí, já to klidně Schilerové pošlu
Ing. M. Hrabal v  současné  době  si  nikdo  neuvědomuje,  co  všechno  nám ještě  zatrhnou  a  jaké  to

bude mít následky, je zbytečné si půjčovat další peníze, když nemáme ještě spraveno
jedno

D. Huňková budeme odmítat i přidělené dotace

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  rekonstrukci  ulice  Pod  Hradem dle  varianty  č.1
v celkové částce 2.378.724,6 Kč vč. DPH

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 10 / Zdrželo se: 5

Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  rekonstrukci  ulice  Pod  Hradem dle  varianty  č.2
v celkové částce 2.137.076,16 Kč vč. DPH

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 11 / Zdrželo se: 4

Návrh usnesení nebyl přijat.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  rekonstrukci  ulice  Pod  Hradem dle  varianty  č.3
v celkové částce 290.200,57 Kč vč. DPH

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/10/6/2020 bylo schváleno.

7. Dotace

Předkladatel: Jaroslav Brzák

Na základě schválení ZM byla podána žádost o dotaci na KÚOK do programu Obnovy kulturních památek
v Olomouckém kraji  .  Žádali  jsme o max. výši dotace – 500 000,- Kč. Naší žádosti bylo vyhověno pouze
částečně- 300 000,- Kč. Oprava však stojí 2,2 mil. Kč. Proto rada nedoporučuje ZM schvállit  přijetí této dotace.

Diskuze:
starostka kdo zná zámek, zná toto místo, dělají se tam svatby, je to ostuda, ale ty peníze na to

nemáme

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  neschvaluje  přijetí  dotace  z  rozpočtu  Olomouckého  kraje
z dotačního titulu Obnova kulturních památek v Olomouckém kraji na rekonstrukci bazénu na zámku

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/10/7a/2020 bylo schváleno.

Předkladatel: Jaroslav Brzák

Jedná se o projekt na přístavbu dílen na I.stupni. Projekt byl podpořen, celková částka po výběrovém řízení,
do kterého se přihlásila pouze 1 firma je 3 088 751,- Kč vč. DPH, dotace z MAS činí  1mil.

Diskuze:
Ing. J. Brzák jsou to poslední peníze z tohoto programu, je to velká škoda, pokud se to neschválí
starostka opravdu nemáme na dofinancování, byla bych ráda, kdyby se to realizovalo, stálo nás to

již 150.000,- Kč, je to pro školu a bylo by to dobré, je to v rámci polytechnické výchovy a
potom by navázali na II. stupeň, kde jsou teď nové učebny.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané neschvaluje realizaci projektu Objevujeme svět přírody a práce
v částce 3 088 751,- Kč

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/10/7b/2020 bylo schváleno.

8. Převzetí a předání vodovodu a kanalizace

Předkladatel: Diana Huňková

Firma Projekty RS vybudovala pro developera *** sítě- kanalizaci a vodovod- pro RD v lokalitě K Baběnci. Nyní
potřebuje, aby městys tyto sítě bezúplatně převzal a  předal provozovatelům.

8 a) Vodovod - provozovatelem je firma INSTA CZ s.r.o.. Existuje ustálený postup: městys převezme vodovod,
navýší si o hodnotu vodovodu jmění ve Vodovodu Pomoraví, který předá vodovod k provozování firmě Insta
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8 b)  Kanalizace  -  provozovatelem je  firma Čerlinka  s.r.o..  Firma Čerlinka  bude  řešit  tuto  problematiku
dodatkem ke smlouvě.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje a/ bezúplatné převzetí vodovodu od *** a pověřuje
starostku podpisem trojdohody

b/ bezúplatné převzetí kanalizace od *** a pověřuje starostku podpisem dodatku ke smlouvě s firmou
Čerlinka s.r.o.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/10/8/2020 bylo schváleno.

9. Pozemky

Předkladatel:

Na základě žádosti paní *** projednala rada na svém 34.jednání dne 13.1. záměr prodeje pozemku p.č. 947/ 2
v majetku městyse, rada schválila záměr prodeje pozemku p.č. 947/2 zahradao výměře 103 m 2  za cenu
100 Kč/ m 2  + DPH, tj.celkem za 10300,- Kč

Záměr byl vyvěšen 20.1. a bude sejmut 31.7. 2020

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané stahuje tento bod z programu

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/10/9a/2020 bylo schváleno.

Předkladatel:

***  požádal  o  28  m 2  pozemku z  důvodu  toho,  že  při  stavbě  plotu  omylem těchto  28  metrů  zastavěl.
Rada městyse na 58.jednání dne 2.3.2020 projednala tuto žádost a UR/58/9/2020 schválila záměr prodat část
pozemku p.č. 43/1 o výměře 28 m 2 za cenu 100 Kč + DPH, tj. 2800 Kč manželům ***

Záměr vyvěšen 9.3. 2020 a bude sejmut 30.6. 2020

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané stahuje tento bod z programu

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/10/9b/2020 bylo schváleno.

10. Rozpočtové opatření

Předkladatel: Miroslav Hrabal

viz. příloha
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 6 k 24.2.2020  a č. 7
k 9.3. 2020

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/10/10a/2020 bylo schváleno.

Předkladatel: Miroslav Hrabal

RO č. 8

viz. příloha

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje Rozpočtové opatření č. 8 k 25.5.2020, tímto RO se
objem rozpočtu navyšuje o 452.600,- Kč

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/10/10b/2020 bylo schváleno.

11. Všeobecná rozprava

Diskuze:
Marek Švarc starostka by nám určitě chtěla povědět kvůli čemu tady byla Česká televize
starostka Česká televize tady byla, protože se opět o výstavbu domu DOZP začal zajímat Český

rozhlas, tak musela i Česká televize. Pan hejtman řekl, že jak se teď situace uklidní, tak
se začne opět začne řešit tento problém. Řekl, že Náměšť tou peticí způsobila problém a
teď se do toho vložila i obec Drahanovice, také mají svoji petici proti výstavbě domu
DOZP v Drahanovicích a poté 2 občané podali stížnost o podjatost na kraj na náš městys.
Krajský úřad k tomu napsal vyjádření, že celý úřad není podjatý, ale ti 2 se k tomu
odvolali a teď to přejde na MMR a ti se tím budou zabývat. Teď se uvidí, jak to bude řešit
MMR. Oni to každopádně, jak u nás v Drahanovicích chtějí postavit. Teď budou čekat
na peníze.

starostka ukončila zasedání 19:10 a děkuji za účast

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Diana Huňková,   ............................................................
 

Ing. Miroslav Hrabal   ............................................................
 
Starostka Mgr. Marta Husičková   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


